
RADA GMINY GASZOWICE
44·293 Gas2owice, ul. Rydułtowska 2

Protokół Nr BR - 0052/XLIX/I0
z sesji Rady Gminy Gaszowice

z dnia 29 kwietnia 2010 r.

W obradach uczestniczyło (na stan 15 radnych) -15 radnych.
Lista obecności - zał. do protokołu.
Uczestniczyły również osoby zaproszone jak w liście obecności - zał. do protokołu

Ad. 1
Otwarcie obrad sesji, powitanie zaproszonych gOSCI, stwierdzenie prawomocnoser.
Przewodniczący Rady otworzył sesję i powitał wszystkich obecnych słowami: "Otwieram
Sesję Rady Gminy Gaszowice Nr XLIX (49), witam zaproszonych gości, witam radnych".
Na podstawie listy obecności stwierdził, że na ogólną liczbę 15 radnych w Sesji na obecną
chwilę uczestniczy 15 radnych podkreślił tym samym, że obrady są prawomocne.

Przewodniczący Rady poprosił wszystkich o powstanie, aby uczcić minutą ciszy pamięć
zmarłego proboszcza z Parafii św. Maksymiliana Kolbego w Szczerbicacb - ks. Stefana
Doleżycha oraz pamięć ofiar katastrofy lotniczej pod Smoleńskiem.

Ad.2
Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek obrad sesji, który radni otrzymali
wraz z zawiadomieniem o sesji.
Porządek obrad przedstawia się następująco:

1. Otwarcie obrad sesji, powitanie zaproszonych gości, stwierdzenie prawomocności.

2. Przedstawienie porządku obrad sesji.

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 25 marca 2010 roku.

4. Sprawozdanie z prac Wójta.

- informacja o przetargach

5. Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej.

6. Sprawozdanie z prac Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw Socjalnych, Zdrowia

i Młodzieży.

7. Sprawozdanie z prac Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska

Finansów.

8. Informacja o stanie dróg po sezonie zimowym.

9. Analiza problemów związanych z porządkiem publicznym i ochroną przeciwpożarową

na terenie gminy.

10. Informacja o ochronie przyrody i środowiska w Gminie Gaszowice.

11. Sprawozdanie z wykonania budżetu za 2009 rok.

12. Zapoznanie Radnych z:

a) wnioskiem l opmią Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia

absolutorium Wójtowi Gminy za rok 2009
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b) Opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach o wniosku

Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta.

c) Opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach o

sprawozdaniu Wójta z wykonania budżetu gminy za rok 2009.

13. Rozpatrzenie sprawozdania i dyskusja nad dokumentami wymienionymi w punkcie 11

i 12.

14. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy.

15. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2010.

16. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany załącznika Nr 11 do Uchwały Rady Gminy

Gaszowice Nr XLV/216/1 O z dnia 14 stycznia 2010 roku w sprawie uchwalenia

budżetu gminy na rok 2010.

17. Podjęcie uchwały w sprawie: zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego

za 2009 rok Gminnej Biblioteki Publicznej w Gaszowicach.

18. Podjęcie uchwały w sprawie: zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego

za 2009 rok Ośrodka Kultury i Sportu w Gaszowicach.

19. Podjęcie uchwały w sprawie: zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego

za 2009 rok Ośrodka Kultury w Czernicy.

20. Bieżące sprawy.

21. Interpelacje, wnioski, zapytania i odpowiedzi.

22. Zamknięcie obrad sesji.

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad, a następnie zwrócił się z zapytaniem czy
ma ktoś jakieś uwagi - propozycje zmian - do przedstawionego porządku obrad.

Nie wniesiono uwag do przedstawionego porządku obrad.

Ad. 3
Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 25 marca 2010 roku.
Przewodniczący Rady poinformował, że protokół był wyłożony do wglądu w biurze Rady
Gminy i radni mieli możliwość zapoznania się zjego treścią.
Protokół czytali: Marek Masarczyk, Ewa Biernacka, Halina Rybarz-Adamik, Józef Szawerna,
Gabriela Oslizło, Adam Grzelec, Piotr Górecki, Janusz Milion, Ryszard Jacek, Mieczysław
Szymik, Henryk Fabisz, Maria Knapik, Renata Bienek.
Nikt z w/w radnych nie wniósł uwag do treści protokołu.

Przewodniczący Rady zwrócił się do Wiceprzewodniczącego Rady o odczytanie punktu
"Interpelacje, wnioski, zapytania i odpowiedzi" z protokołu Nr BR - 0052IXL VIII/lO
z dnia 25 marca 2010 roku.
Wiceprzewodniczący Rady - p. Ewa Biernacka odczytała punkt "Interpelacje, wnioski,
zapytania i odpowiedzi" z protokołu, o którym mowa powyżej.
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Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z radnych wnosi jakieś uwagi do
protokołu.
Nikt z radnych nie wniósł uwag.
Następnie Przewodniczący Rady poddał protokół pod głosowanie.
Protokół przyjęto w głosowaniu:
Głosowanie:

15 - głosów "za"
O - głosów "sprzeciw"
O - głosów "wstrzymujących się"

Protokół przyjęto jednogłośnie.

Ad. 4
Sprawozdanie z prac Wójta.
Wójt Gminy przedstawił informację o podjętych działaniach w okresie międzysesyjnym
tj. od dnia 26 marca 2010 r. do 29 kwietnia 2010 r.

1. 26 i 27 marca odbył się Dzień Śląski w SP Czernica połączony z kiermaszem
wielkanocnym;

2. 26 marca w bibliotece w Gaszowicach odbyło się nocne czytanie bajek Andersena;
3. 27 marca uczestniczyłem w rekolekcjach dla samorządowców w Rybniku;
4. 27 marca Sekretarz Gminy i Kierownik Referatu Ochrony Środowiska wraz

z przedstawicielkami Kół Gospodyń Wiejskich uczestniczyły w kiermaszu
wielkanocnym na Zamku w Bruntalu;

5. 28 marca w Ośrodku Kultury i Sportu w Gaszowicach odbył się Powiatowy Kiermasz
Potraw Wielkanocnych;

6. 29 marca odbyła się konferencja zorganizowana przez WFOŚ i Związek Gmin
i Powiatów nt. źródeł odnawialnych;

7. 29 marca w Siemianowicach uczestniczyłem w konferencji Gmin Górniczych
nt. podatku od nieruchomości;

8. 30 marca uczestniczyłem w spotkaniu zespołu porozumiewawczego ds. koordynacji
i eksploatacji pod terenami okolicznych miast i gmin. Spotkanie miało miejsce
w Okręgowym Urzędzie Górniczym w Rybniku;

9. 31 marca odbyło się uroczyste spotkanie z okazji 20 lecia działalności Powiatowego
Urzędu Pracy w Rybniku;

10. 7 kwietnia odbyło się spotkanie robocze z sołtysami;
11. 13 kwietnia odbyło się spotkanie z prezesem PWiK w Rybniku w sprawie

wodociągów na ul. Biernackiego, Hallera, ks. Buchlera i uruchomienia kanalizacji;
12. 15 kwietnia odbyła się narada z dyrektorami szkół i przedszkoli - na której wstępnie

przedstawiono projekty organizacyjne szkół i przedszkoli na terenie gminy na rok
szkolny 201012011;

13.23 kwietnia uczestniczyłem w otwarciu wystawy "DOM" w Rybniku;
14. 24 i 25 kwietnia odbyła się na terenie Ośrodka Kultury i Sportu w Gaszowicach

wystawa ekologiczna;
15.24 kwietnia uczestniczyłem w otwarciu sezonu lotowego gołębi pocztowych

w Czernicy;
16.26 kwietnia uczestniczyłem w spotkaniu wójtów, burmistrzów i prezydentów

z prezesem Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach;
17.29 kwietnia uczestniczyłem w Walnym Zgromadzeniu udziałowców Banku

Spółdzielczego w Rybniku.

Następnie Wójt Gminy poinformował, że w okresie międzysesyjnym podpisał następujące
zarządzenia:
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1. 11 zarządzeń w sprawie zmian w planie finansowym budżetu gminy na 2010 rok;
2. zarządzenie w sprawie powołania komisji ds. analizy i weryfikacji wniosków oraz

ustalenie zasad jej działania (dot. programów ograniczenia niskiej enusji
i budowy przydomowych oczyszczalni);

3. zarządzenie w sprawie ogłoszenia przetargu nieograniczonego na przebudowę
ul. Górniczej w Czernicy oraz powołania komisji przetargowej;

4. zarządzenie w sprawie zmiany cennika usług Zakładu Obsługi Komunalnej;
5. zarządzenie w sprawie ogłoszenia przetargu nieograniczonego na budowę

wodociągów na terenie gminy Gaszowice ul. Lipowa w Łukowie Śl. oraz Powstańców
w Czernicy oraz powołania komisji;

6. zarządzenie w sprawie ustalenia zasad kontroli dotacji udzielonych z budżetu gminy
Gaszowice;

7. zarządzenie w sprawie zatwierdzenia planu kontroli wewnętrznej.

Sekretarz Gminy przedstawiła informację o przeprowadzanych przetargach w okresie
międzysesyjnym tj. od 26 marca 2010 r. do 29 kwietnia 2010 r.
W dniu 29.03.2010 r. odbyło się otwarcie ofert w przetargu nieograniczonym na Budowę
kanalizacji sanitarnej w Gaszowicach w rejonie skrzyżowania ulic Wiejskiej
iPogwizdowskiej.

Złożono następujące oferty:

Nr Nazwa (firma) i adres wykonawcy Cena * Termin Okres
wykonania* gwarancji*

I. .Budexim" Sp. z 0.0. 302 406, lO zł 31.03.2011 36 miesięcy
44-203 Rybnik, ul. Brzezińska 8a (brutto)
Firma Ogólnobudowlana Montażowa 336 368,30 zł2. BUD-MONT Beata Wowra (brutto)

31.03.2011 36 miesięcy
44-240 ŻOry, ul. Paderewskiego 8
Zakład Instalatorstwa Sanitarnego C.O i Gaz Henryk 485 931,42 zł

3. Henzel (brutto)
31.03.2011 36 miesięcy

44-210 Rybnik, ul. Na Niwie 2
Instalatorstwo Sanitarne Ogrzewania iGazowe Rudolf 367 525,25 zł

4. Capek (brutto) 31.03.2011 36 miesięcy
44-310 Radlin, ul. Rybnicka 295
Usługi Instalatorskie Wod.-Kan. C.o. i Sprzętowo 317 308,43 zł

5. Budowlane Całus Seweryn
(brutto)

31.03.2011 36 miesięcy
43-400 Cieszyn, ul. B. Chrobrego 5111

6. ZPUH .Multidomex" Sp. Jawna J. Culic - A. Tyburczy 687 432,50 zł 31.03.2011 36 miesięcy44-210 Rybnik, ul. Lektorska 59a (brutto)

7. "Wodociągi - ESOX" Sp. z 0.0. 395909,12 zł 31.03.2011 36 miesięcy44- 3 10 Radlin, ul. Odległa 138 (brutto)

8. Jabudex Sp. z 0.0. 418 829,87 zł 31.03.2011 36 miesięcy44-240 Żory, ul. Boczna 61115 (brutto)
Konsorcjum firm:
l. Zakład Robót Specjalnych Budowlanych Sp. z 0.0. -

lider 365 698,09 zł9. 44-280 Rydułtowy, ul. Strzelców Bytomskich 8/7 31.03.2011 36 miesięcy
2. Zakład Robót Specjalnych Budowlanych A. Motyczka

(brutto)

- partner
44-280 Rydułtowy, ul. Strzelców Bytomskich 8/7

Przedsiębiorstwo Produkcyjno -Usługowo-Handlowe 30 l 270,37 zł10. "ARKOM" Sp. z 0.0. (brutto)
31.03.2011 36 miesięcy

43-410 Kończyce Małe, ul. Jagiellońska 25a
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Konsorcjum firm:
1. Zakład Budowlany Roman Tajak

II. 44-240 Żory, ul. Rybnicka 206 386 075,83 zł 31.03.2011 36 miesięcy
2. Firma Handlowo-Usługowa ECO-PLUS (brutto)

44-200 Rybnik, ul. Wyzwolenia 63
Do realizacji wybrano ofertę nr 10.

W dniu 28.04.2010 r. odbyło się otwarcie ofert w przetargu nieograniczonym na
Budowę wodociągów na terenie Gminy Gaszowice: ul. Lipowa w Lukowie ŚI. oraz
ul. Powstańców w Czernicy.
Złożono nastepuiace ofetly:·

Nr Nazwa (firma) i adres wykonawcy Cena * Termin Okres
wvkonania* 2:warancji*

l. "Manek-Instal" Emanuel Adamczyk 78301,47 zł 30.06.2010 36 miesięcy43-250 Pawłowice, ul. Kolonia Studzieńska (brutto)

2. P.P.RU. "BUDREN" Władysław Kwapisz 83834,00 zł 30.06.2010 36 miesięcy44-330 Jastrzębie Zdrój, ul. Armii Krajowej 25 (brutto)

3. "INSTAD" Adam Rojek 83 105,31 zł 30.06.2010 36 miesięcy44-251 Rybnik, ul. Zapłocie 26a (brutto)
Przedsiębiorstwo Robót Inżynieryjnych i Budowlanych 80021,70 zł4. "JAF" Sp. z 0.0. (brutto)

30.06.2010 36 miesięcy
44-203 Rybnik, ul. Mikołowska 107
KODA Firma Usługowo - Budowlana Mrozek Konsuela, 76617,71 zł5. 44-370 Pszów (brutto) 30.06.2010 36 miesięcy
Ul. Bohaterów Westerplatte 12/6

6. Zakład Robót Specjalnych Budowlanych Sp. z 0.0. 101 163,02 zł 30.06.2010 36 miesięcy44-280 Rydułtowy, ul. Strzelców Bytomskich 8/7 (brutto)
Przedsiębiorstwo Produkcyjno - Usługowo - Handlowe

79090,44 zł7. "ARKOM" Sp. z 0.0. (brutto)
30.06.2010 36 miesięcy

43-410 Kończyce Małe, ul. Jagiellońska 25a
Trwa ocena złożonych ofert.

Do przedstawionych informacji w zakresie w/w sprawozdania nie wniesiono uwag.

Ad. 5
Sprawozdanie z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, które odbyło się w dniu 26.04.2010 r.
o godz. 800 w sali Nr 21 Urzędu Gminy Gaszowice przedstawiła Gabriela Oślizło -
Przewodniczący Komisji.
Tematyką posiedzenia było:
1. Stan bezpieczeństwa p/poż w Gminie - rozliczenie dotacji za rok 2009
2. Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego w Gminie Gaszowice
3. Informacja i ocena działalności instytucji kultury działających na terenie Gminy

Gaszowice za rok 2009 - kontrola wykorzystanej dotacji w wybranym zakresie (Ośrodek
Kultury i Sportu w Gaszowicach, Ośrodek Kultury w Czernicy, Gminna Biblioteka
Publiczna w Gaszowicach)

4. Analiza materiałów na sesję, sprawy bieżące
Do protokołu nie wniesiono uwag.
Protokół z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. 6
Sprawozdanie z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw Socjalnych,
Zdrowia iMłodzieży, które odbyło się w dniu 28.04.2010 r. o godz. 1300 w sali Nr 21 Urzędu
Gminy Gaszowice przedstawiła p. Halina Rybarz - Adamik - Przewodniczący Komisji.
Tematyką posiedzenia było:

l. Stanowisko komisji w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy.
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2. Analiza problemów związanych z porządkiem publicznym na terenie gminy.
3. Ochrona przeciwpożarowa na terenie gminy z uwzględnieniem działalności

młodzieżowych drużyn pożarniczych.
4. Materiały na sesję i sprawy bieżące

Do protokołu nie wniesiono uwag.
Protokół z posiedzenia komisji stanowi załqcznik do niniejszego protokołu.

Ad. 7
Sprawozdanie z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska
i Finansów, które odbyło się w dniu 28.04.2010 r. o godz. SOO w sali Nr 21 Urzędu Gminy
Gaszowice przedstawił p. Adam Grzelec - Przewodniczący Komisji.
Tematyką posiedzenia było:

1. Informacja o stanie dróg po sezonie zimowym
2. Sprawozdanie z wykonania budżetu za rok 2009
3. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego oraz ochrony p/pożarowej

w gmlrne
4. Absolutorium dla Wójta Gminy
5. Materiały na sesję, sprawy bieżące.

Do protokołu nie wniesiono uwag.
Protokół z posiedzenia komisji stanowi załqcznik do niniejszego protokołu.

Ad.S.
Informacja o stanie dróg po sezonie zimowym.
Z informacją o stanie dróg po sezonie zimowym przygotowaną przez pracowników Referatu
Gospodarki Publicznej i Inwestycji Urzędu Gminy oraz z protokołem z objazdu dróg
gminnych Radni zapoznali się na posiedzeniach swych komisji. Nie wniesiono uwag do
przedstawionych informacji.
Z informacji wynika, że w dniu 24.03.2010 r. przeprowadzono coroczny objazd dróg
gminnych po okresie zimowym z udziałem sołtysów poszczególnych sołectw. Po dokonaniu
przeglądu zaproponowano zakres robót drogowych remontowych i inwestycyjnych do
wykonania w 2010r. Ogólny stan techniczny dróg gminnych po sezonie zimowym 2009-2010
można uznać za zadawalający. Nie stwierdzono poważnych uszkodzeń nawierzchni na pełnej
długości i szerokości jezdni. W celu przywrócenia nawierzchni dróg do odpowiedniego stanu
technicznego oraz zapewnienia bezpieczeństwa ruchu na drogach gminnych zostaną
przeprowadzone niezbędne remonty cząstkowe tłuczniem i masą asfaltową przez Zakład
Obsługi Komunalnej w Gaszowicach. Ponadto firmy wyłonione w drodze przetargu wykonają
nakładki asfaltowe na drogach gminnych w poszczególnych sołectwach. Rozpoczęto również
remonty cząstkowe na drogach powiatowych. Wykonawcą jest firma Dominik z Czyżowi c,
która podpisała umowę z Zarządem Dróg Powiatowych w Rybniku. Termin zakończenia
robót do lS.OS.20l0r.
Wójt poinformował, że w najbliższym czasie zostaną ogłoszone przetargi na wykonanie
nakładek asfaltowych na drogach gminnych.

Ad.9.
Analiza problemów związanych z porządkiem publicznym i ochroną przeciwpożarową na
terenie gminy.
Przewodniczący Rady poinformował, że wszyscy radni otrzymali informacje
przedstawiające analizę problemów związanych z porządkiem publicznym i ochroną
przeciwpożarową na terenie gminy., z którymi zapoznali się na posiedzeniach komisji.
Informacje przygotowali Komendant Komisariatu Policji p. Zbigniew Ciałoń oraz
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Komendant Gminnego Związku Straży Pożarnych w Gaszowicach p. Czesław
Kasperzec. Informacje stanowią załączniki do protokołu.
Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą o krótkie podsumowanie działalności tych
jednostek za 2009 r.

Jako pierwszy głos zabrał Komendant Komisariatu Policji w Gaszowicach - Zbigniew
Ciałoń. Podziękował on Wójtowi, Przewodniczącemu Rady, a także Radnym za kolejny rok
dobrej współpracy, za okazaną pomoc w minionym roku, a tym samym wyraził nadzieję na
to, że współpraca ta będzie kontynuowana w roku bieżącym. Dzięki wsparciu władz
samorządowych otrzymaliśmy dwa nowe radiowozy marki KIA, które dzięki swoim
nowoczesnym rozwiązaniom pozwolą na szybkie podejmowanie czynności na miejscu
zdarzeń, a także wpłyną na podniesienie skuteczności naszych działań. Obecnie do dyspozycji
funkcjonariuszy Policji są cztery samochody służbowe - dwa oznakowane marki KIA oraz
dwa nieoznakowane - opel iKIA. Dodał, że wsparcie ze strony samorządów jest niezbędne w
rozwijaniu poczucia bezpieczeństwa i zaufania społecznego dla podejmowanych przez policję
iwładze samorządowe działań.
Nadkomisarz Zbigniew Ciałoń w skrócie przedstawił sytuację bezpieczeństwa w Gminie
Gaszowice porównując ją do stanu bezpieczeństwa okolicznych gmin, a także do wielkości
liczbowych roku poprzedniego. Nadmienił, że wzrosła ilość pijanych kierowców.
Poinformował, że w zeszłym roku jednostka policji w Gaszowicach uzyskała pełną obsadę
osobową - odzyskane zostały 4 etaty, które były w Rybniku i obecnie obsadzonych jest 28
etatów. Przedstawił bieżące sprawy z działalności Komisariatu Policji w Gaszowicach oraz
odpowiadał na pytania radnych i Wójta.

Zarówno Wójt jak i Przewodniczący Rady podziękowali Komendantowi Komisariatu
Policji w Gaszowicach za dobrą współpracę, oraz za zapewnienie bezpieczeństwa
publicznego mieszkańcom naszej gminy.

Przewodniczący Rady zwrócił się do Radnych, czy ktoś ma jakieś pytania, uwagi do Pana
Komendanta. Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego Przewodniczący Rady podziękował Panu
Zbigniewowi Ciałoniowi za przybycie, udzielone wyjaśnienia i wyraził nadzieję dalszej,
owocnej współpracy z funkcjonariuszami Komendy Policji.

W dalszej części głos zabrał Komendant Gminnego Związku Straży Pożarnych
w Gaszowicach - Pan Czesław Kasperzec, który w skrócie przedstawił działalność straży
pożarnych za miniony rok, poinformował że rok nie należał do najlepszych gdyż było około
40 wyjazdów do pożarów, a w większości były to podpalenia. Komendant OSP omówił
również bieżące funkcjonowanie poszczególnych jednostek OSP na terenie gminy Gaszowice
oraz odpowiadał na pytania radnych. Komendant zwrócił uwagę na fakt, iż działalność straży
pożarnej to typowo społeczna funkcja. Nadmienił również, że w dniu 24 kwietnia br. odbyła
się pielgrzymka Strażaków do Częstochowy, w której brały udział dwie jednostki - OSP
Czernica i OSP Gaszowice.

Przewodniczący Rady zwrócił się do Radnych, czy ktoś ma jakieś pytania, uwagi do Pana
Komendanta. Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego Przewodniczący Rady podziękował Panu
Czesławowi Kaspercowi za przedstawienie działalności poszczególnych jednostek OSP oraz
za pracę: strażaków w roku minionym.

W czasie obrad radni nie wnieśli uwag do przedstawionych sprawozdań z działalności Policji
oraz Ochotniczych Straży Pożarnych działających na terenie Gminy.
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Ad.IO.
Informacja o ochronie przyrody i środowiska w Gminie Gaszowice.
Przewodniczący Rady poinformował, że w/w informację przygotowaną przez Kierownika
Referatu Ochrony Środowiska i Rozwoju Gminy p. Karinę Stępień radni otrzymali wraz
z materiałami na sesję, z którą zapoznali się na posiedzeniach komisji.
Z informacji wynika że:
1. W zakresie gospodarowania odpadami komunalnymi prowadzone są regularne kontrole
straży gminnej oraz pracowników tut. Urzędu Gminy. Uzgodniono, że wstępnie Straż daje
właścicielowi pouczenie, a następnie karze go mandatem. Mieszkańcy mają spisanych 1752
umów na wywóz nieczystości stałych oraz 1039 umów na wywóz nieczystości ciekłych.
2. W zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami spisano umowę ze schroniskiem
zwierząt w Rybniku.
3. Organizowane są zbiórki zużytego sprzętu elektrycznego i elektronicznego.
W szkołach i przedszkolach oraz Urzędzie Gminy prowadzona jest zbiórka zużytych baterii.
Na bieżąco likwidowane są dzikie wysypiska śmieci.
4. Do właścicieli nieruchomości na bieżąco wysyłane są monity o uporządkowanie
i wykoszenie nieruchomości.
5. Wydane zostały w 2009 roku 63 decyzje na usunięcie drzew i krzewów. W roku bieżącym
wydano już 24 decyzje.
6. Wysłano pisma do Kół Łowieckich w związku z dużą ilością lisów występujących
na terenach zabudowanych.
7. Prowadzono postępowania dotyczące stosowania komunalnych osadów ściekowych
w miejscowości Łuków Śl.
8. Aktualnie przygotowywane są do realizacji zadania związane z zabudową pieców
ekologicznych, solarów oraz przydomowych oczyszczalni ścieków. Wystąpił problem -
ponieważ po likwidacji funduszy ochrony środowiska nie można osobie fizycznej przekazać
dotacji na realizację w/w zadań. Mamy nadzieję, że wprowadzona zostanie poprawka
dotycząca przywrócenia funduszy.
9. Udzielono 24 dotacje do utylizacji azbestu na kwotę 11.000,00 zł. W bieżącym roku do
czasu rozwiązania problemu z funduszami ochrony środowiska nie możemy udzielać dotacji.
10. Wydano 6 postanowień dotyczących gospodarowania odpadami niebezpiecznymi.

Następnie zwrócił się z pytaniem czy ma ktoś jakieś uwagi, pytania do informacji w tym
zakresie. Nie wniesiono uwag do przedstawionej informacji.

PRZERWA
Przewodniczący Rady ogłosił 10 minutową przerwę.

Ad.l1.
Sprawozdanie z wykonania budżetu za 2009 rok.
Skarbnik gminy p. Ewa Grabowska przedstawiła informację dotyczącą sprawozdania
z wykonania budżetu Gminy za 2009 rok, które omawiane było na posiedzeniach komisji
stałych Rady Gminy. Omówione zostało wykonanie dochodów i wydatków za rok 2009.
Sprawozdanie z wykonania budżetu za 2009 r. zostało przyjęte zarządzeniem Wójta
nr 18/20 l Oz dnia 11 marca 2010 roku i zostało przekazane Radzie Gminy i Regionalnej Izbie
Obrachunkowej w Katowicach w ustawowym terminie. Budżet gminy na rok 2009 został
uchwalony przez Radę Gminy Gaszowice w dniu 22 grudnia 2008 r. uchwałą Rady Gminy
Nr XXXl158/2008 i po stronie dochodów zamykał się kwotą zł 18.538.344, zaś po stronie
wydatków zamykał się kwotą zł 19.571.344. Dnia 9 stycznia 2009 roku na podstawie
zarządzenia Wójta Gminy Nr 4/09 został opracowany układ wykonawczy na uchwalone
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kwoty dochodów i wydatków. Deficyt budżetu wynosił 1.033.000 został pokryty
następuj ącymi przychodami:

z tytuł u:
- kredytu - 760.000
- innych rozliczeń krajowych - 273.000

Ponadto w budżecie przychody zaplanowano w wysokości - 1.530.000 zł, zaś rozchody
w wysokości 497.000 zł. W oparciu o dokonane zmiany w planie wydatków i dochodów na
przestrzeni roku budżet na dzień 31 grudnia 2009 roku ostatecznie zamknął się po stronie:

DOCHODÓW - 18.066.072,77 zł
WYDATKÓW - 19.046.072,77 zł

Budżet gminy za rok 2009 został zrealizowany następująco:
DOCHODY -17.291.097,32 zł (95,71 %)
WYDATKI - 18.153.507,87 zł (95,31 %)

Dochody bieżące wykonano w 95,5% a dochody majątkowe w 100% planu. W strukturze
osiągniętych dochodów, dochody własne stanowią 44,7% subwencja ogólna 40,3% i dotacje
celowe 15,0%. Dochody bieżące to 95,2% ogółu wykonanych dochodów, a dochody
majątkowe 4,8%. W strukturze poniesionych wydatków 83,4% to wydatki bieżące a 16,6% to
wydatki majątkowe. Stan zobowiązań Gminy Gaszowie na koniec 2009 roku wynosił
4.492.00 zł tj. 26,0% wykonanych dochodów, co oznacza, że nie przekroczył dopuszczalnego
progu określonego w ustawie o finansach publicznych z dnia 30 czerwca 2005 roku i dotyczył
zobowiązań z tytułu zaciągniętych kredytów i pożyczek.
Skarbnik Gminy poinformowała, że powyższe dane z realizacji budżetu zostały zachowane
w budżecie na przestrzeni całego roku i nie powodują naruszenia relacji procentowych
zapisanych w ustawie o finansach publicznych.

Przewodniczący Rady podsumowując temat dodał że, każdy radny otrzymał informację
pisemną dotyczącą wykonania budżetu za 2009 rok. Budżet omawiany był na bieżąco, zostały
wyjaśnione wszystkie zagadnienia i udzielano odpowiedzi na zadawane pytania.
Rada nie wniosła uwag w tym temacie.
Sprawozdanie z wykonania budżetu za 2009 rok stanowi załqcznik do protokołu.

Ad.ł2.
Zapoznanie Radnych z:

a) wnioskiem 1 opimą Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia

absolutorium Wójtowi Gminy za rok 2009

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Komisji Rewizyjnej o przedstawienie wniosku.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej p. Gabriela Oślizło odczytała wniosek Komisji wraz
z opinią o udzieleniu absolutorium dla Wójta Gminy z dnia 22.03.2010 roku, który został
wysłany do Regionalnej Izby Obrachunkowej w celu jego zaopiniowania.
Komisja Rewizyjna pozytywnie oceniła wykonanie budżetu Gminy Gaszowice za rok 2009,
oraz wnosi do Rady Gminy o udzielenie Panu Andrzejowi Kowalczykowi - Wójtowi Gminy
Gaszowice absolutorium za 2009 rok.
Wniosek wraz z opinią przyjęto w głosowaniu jawnym, w którym brało udział 4 członków
Komisji Rewizyjnej przy 100% składzie, następującym stosunkiem głosów: 4 głosy - za
udzieleniem absolutorium.

b) Opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach o wniosku

Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta.
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej p. Gabriela Oślizło odczytała Uchwałę III Składu
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach Nr 4100/III/27/20 1O z dnia 6
kwietnia 2010 roku w sprawie: zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy
Gaszowice.

Regionalna Izba Obrachunkowa w Katowicach wydała pozytywną opinię o wniosku Komisji
Rewizyjnej Rady Gminy Gaszowice w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy
Gaszowice z tytułu wykonania budżetu za 2009 rok.

c) Opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach

o sprawozdaniu Wójta z wykonania budżetu gminy za rok 2009.

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Skarbnika Gminy o przedstawienie opinii.
Skarbnik Gminy p. Ewa Grabowska odczytała Uchwałę III Składu Orzekającego
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach Nr 41001III/26/2010 z dnia
6 kwietnia 2010 roku w sprawie: opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Gaszowice
sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2009 rok.

Regionalna Izba Obrachunkowa w Katowicach wydała pozytywną opinię o przedłożonym
przez Wójta Gminy Gaszowice sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2007 rok.

Przewodniczący Rady poinformował, że pozytywne opinie z wykonania budżetu za zeszły
rok wydały pozostałe komisje stałe rady gminy.

Do przedstawionych dokumentów dotyczących wykonania budżetu nie wniesiono uwag.

Ad.13.
Rozpatrzenie sprawozdania i dyskusja nad dokumentami wymienionymi w punkcie 11 i 12.
Przewodniczący Rady zwrócił się do Radnych, aby wypowiedzieli się w sprawie
przedstawionych dokumentów, dotyczących wykonania budżetu za rok 2009 - poprosił
o dyskusję. Radni nie wnieśli uwag do przedstawionych materiałów.
W ramach dyskusji zabrał głos Przewodniczący Rady, który stwierdził, że realizacja budżetu
w roku 2009 przebiegała pomyślnie, po czym skomentował poziom zadłużenia gminy i uznał,
że jest na bezpiecznym poziomie.
Następnie głos zabrał Przewodniczący Komisji Rozwoju, Ochrony Środowiska i Finansów -
Adam Grzelec nadmienił, że komisja szczegółowo analizowała wykonanie budżetu za 2009
rok, które zaopiniowała pozytywnie. Nadmienił, że zadłużenie gminy w wysokości około
4.500,00 zł co stanowi 26,0% jest w bezpiecznych granicach.

Ad.14.
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy.
Rada Gminy Gaszowice po rozpatrzeniu sprawozdania z wykonania budżetu Gminy
Gaszowice za 2009 rok oraz po zapoznaniu się z: wnioskiem i opinią Komisji Rewizyjnej w
sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy za rok 2009, opinią Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Katowicach o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia
absolutorium dla Wójta oraz opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach o
sprawozdaniu Wójta z wykonania budżetu gminy za rok 2009 stwierdziła, że zarówno ocena
Komisji, jak i opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej są pozytywne, wobec czego podjęcie
uchwały o udzielenie absolutorium Wójtowi jest uzasadnione.
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W tym miejscu Radca Prawny - mgr Zbigniew Pławecki przypomniał zasady głosowania nad
absolutorium.
Skarbnik Gminy p. Ewa Grabowska odczytała projekt uchwały w sprawie: udzielenia
absolutorium Wójtowi Gminy.
Nie wniesiono uwag do przedstawionego projektu uchwały.
Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Glosowanie:

15 - głosów "za"
O- głosów "przeciw"
O- głosów "wstrzymujących się"

Uchwała została podjęta jednogłośnie.
UCHWALA NR XLIX/236/10 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 29 kwietnia 2010 r.
w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Gaszowice za 2009 rok - stanowi
załącznik do protokołu.

Przewodniczący Rady w irmeruu całej Rady złożył Wójtowi gratulacje za otrzymane
absolutorium.

Wójt podziękował Radzie za jednogłośne udzielenie absolutorium z tytułu wykonania
budżetu gminy za rok 2009. Następnie skierował podziękowania w stronę sekretarza
i skarbnika gminy, pracowników Urzędu Gminy, kierowników jednostek organizacyjnych za
całokształt współpracy w ostatnim roku, za wszelką pracę dla dobra naszej gminy, za
prawidłowe wykonanie budżetu gminy za rok 2009. Podsumowując Wójt skierował
podziękowania do wszystkich, którzy pomogli ubiegłoroczny budżet zrealizować.

Ad.I5.
Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 20 10.
Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach komisji.
Skarbnik Gminy omówiła i odczytała projekt uchwały wraz ze zmianami Wójta, do którego. ..me wniesiono uwag.
Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Glosowanie:

15 - głosów "za"
O- głosów "przeciw"
O- głosów "wstrzymujących się"

Uchwała została podjęta jednogłośnie.
UCHWALA NR XLIX/237/l0 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 29 kwietnia 2010 r.
w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2010 - stanowi załącznik do protokołu.

Ad.16.
Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany załącznika Nr 11 do Uchwały Rady Gminy Gaszowice
Nr XLV/216/10 z dnia 14 stycznia 2010 roku w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok
2010.
Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach komisji.
Skarbnik Gminy omówiła i odczytała projekt uchwały wraz ze zmianami Wójta, do którego
nie wniesiono uwag.
Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowanie:

15 - głosów "za"
O- głosów "przeciw"
O- głosów "wstrzymujących się"
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Uchwała została podjęta jednogłośnie.
UCHWALA NR XLIX/238/10 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 29 kwietnia 2010 r.
w sprawie: zmiany załącznika Nr 11 do Uchwały Rady Gminy Gaszowice Nr XLV/216/l0 z
dnia 14 stycznia 2010 roku w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 2010 - stanowi
załącznik do protokołu.

Ad.17.
Podjęcie uchwały w sprawie: zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego za 2009 rok
Gminnej Biblioteki Publicznej w Gaszowicach.
Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach komisji.
Skarbnik Gminy omówiła i odczytała projekt uchwały, do którego nie wniesiono uwag.
Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Glosowanie:

15 - głosów "za"
O - głosów "przeciw"
O - głosów "wstrzymujących się"

Uchwała została podjęta jednogłośnie.
UCHWALA NR XLIX/239/10 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 29 kwietnia 2010 r.
w sprawie: zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego za 2009 rok Gminnej
Biblioteki Publicznej w Gaszowicach - stanowi załącznik do protokołu.

Ad.18.
Podjęcie uchwały w sprawie: zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego za 2009 rok
Ośrodka Kultury i Sportu w Gaszowicach.
Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach komisji.
Skarbnik Gminy omówiła i odczytała projekt uchwały, do którego nie wniesiono uwag.
Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Glosowanie:

15 - głosów "za"
O - głosów "przeciw"
O - głosów "wstrzymujących się"

Uchwała została podjęta jednogłośnie.
UCHWALA NR XLIX/2401l0 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 29 kwietnia 2010 r.
w sprawie: zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego za 2009 rok Ośrodka Kultury
i Sportu w Gaszowicach - stanowi załqcznik do protokołu.

Ad.19.
Podjęcie uchwały w sprawie: zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego za 2009 rok
Ośrodka Kultury w Czernicy.
Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach komisji.
Skarbnik Gminy omówiła i odczytała projekt uchwały, do którego nie wniesiono uwag.
Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Glosowanie:

15 - głosów "za"
O - głosów "przeciw"
O - głosów "wstrzymujących się"

Uchwała została podjęta jednogłośnie.
UCHWALA NR XLIX/241110 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 29 kwietnia 2010 r.
w sprawie: zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego za 2009 rok Ośrodka Kultury
w Czernicy - stanowi załącznik do protokołu.
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Ad.20.
Bieżące sprawy.
I Przewodniczący Rady
- poinformował, że kolejną sesje planuje się na dzień 20 maj 2010 r. o godz. 15.00
w Ośrodku Kultury w Czernicy - I część merytoryczna, a II część uroczysta z okazji
XX-lecia Samorządu Terytorialnego.
- w miesiącu czerwcu sesję Rady Gminy planuje się na dzień 24 czerwca (czwartek)
- w miesiącu lipcu sesję Rady Gminy planuje się na dzień 22 lipca (czwartek)

Radna Halina Rybarz-Adamik zwróciła się do Przewodniczącego Rady, czy ze względów
urlopowych sesja w miesiącu sierpniu mogłaby się odbyć w środę tj. 25.08.2010 r.

- nadmienił, że 30 kwietnia upływa termin składania oświadczeń majątkowych,

- podał harmonogram dyżurów radnych na miesiąc maj, czerwiec i lipiec 2010,
Maj 2010
10 maj - radna Halina Rybarz-Adamik
17 maj - radna Maria Knapik
24 maj - radna Renata Bienek
31 maj - radny Ryszard Jacek

Czerwiec 2010
7 czerwiec - radny Janusz Milion
14 czerwiec - radny Henryk Fabisz
21 czerwiec - radny Piotr Górecki
28 czerwiec - radny Józef Szawerna

Lipiec 2010
5 lipiec - radny Mieczysław Szymik
12 lipiec - radna Małgorzata Witek
19 lipiec - radny Adam Grzelec
26 lipiec - radna Gabriela Oślizło

- poinformował, że w odpowiedzi na pismo Zarządu Oddziału w Gaszowicach i Dyrektora
Szkoły Podstawowej w Szczerbieach wystosowano odpowiedź, że treść pisma została
przedstawiona na posiedzeniach komisji stałych oraz na sesji Rady Gminy w dniu 25 marca
2010 r. informując jednocześnie, że Rada nie podjęła stanowiska w sprawie podniesienia
wysokości dodatku za trudne lub uciążliwe warunki pracy, ponieważ kwestie zawarte
w piśmie będą omawiane na najbliższej naradzie Wójta z dyrektorami szkół i przedszkoli.
Wójt zabrał głos informując, że w dniu 15 kwietnia br. odbyła się narada z dyrektorami szkół,
gdzie sprawa ta była omawiana, zadecydowano, wspólnie z dyrektorami szkół, że wysokość
dodatku za trudne lub uciążliwe warunki pracy zostanie na tym samym poziomie - tj 5%, a do
tematu powróci się jeszcze w późniejszym terminie,

- odczytał wniosek Prezesa Stowarzyszenia Dalekowschodnich Sztuk Walki
TAO dotyczący przyznania specjalnego wyróżnienia/nagrody za osiągnięcia w
dziedzinie kultury fizycznej i sportu. Kamil Widawski jako członek
reprezentacji Polski Wushu w dniach od 7-14 marca 20 10 roku brał udział w
13 Mistrzostwach Europy Wushu Antalya - Turcja, gdzie zdobył brązowy
medal w kategorii juniorów - 60kg 15-16 lat. Ponadto wstępnie został
zakwalifikowany do Reprezentacji Polski na Mistrzostwa Świata Wushu
Juniorów, które odbędą się w grudniu 20 l O w Singapurze.

13



Nadmienił, że sprawa ta jest znana, gdyż była omawiana na poprzedniej seSJI
Rady Gminy.
Przewodniczący Rady zwrócił się do Wójta o przedstawienie propozycji w zakresie
wyróżnienia zarówno Mateusza Piecowskiego jak i Kamila Widawskiego za tak wielkie. ..
osiągnięcia.
Wójt poinformował, że propozycją jest aby zwiększyć środki finansowe w budżecie gminy,
które przeznaczone są na stypendia dla uczniów i studentów zamieszkałych w Gminie
Gaszowice za szczególne osiągnięcia. Następnie zaproponował, by aby zaprosić Mateusza
Piecowskiego i Kamila Widawskiego na sesje Rady Gminy Gaszowice z okazji XX-lecia
Samorządu Terytorialnego, która odbędzie się w dniu 20 maja 2010 r. w Ośrodku Kultury w
Czernicy.
Podsumowując Przewodniczący Rady dodał, że popiera propozycję Wójta i przed realizacją
wypłat stypendium zostanie zwiększona w budżecie gminy ilość środków przeznaczonych na
ten cel. Osoby te będą zaproszone na sesję Rady, gdzie zostaną wyróżnione listem
gratulacyjnym, a stypendium za szczególne osiągnięcia otrzymają po złożeniu wniosku
zgodnie z obowiązującą dotychczas Uchwałą Rady Gminy.

II
Wójt zaprosił obecnych na sesji na spotkanie, która odbędzie się w dniu 8 maja 2010 roku
o godz. 16.00 na terenie Domu Sportu w Łukowie Śl.
Poinformował, również, że na boisku Orlik w Piecach w dniu 8 maja od godz. 10.00 odbędzie
się Turniej Piłki Nożnej.

III
Radny Janusz Milion jako Przewodniczący Parafialnego Koła Stowarzyszenia Rodzin
Katolickich w Czernicy zwrócił się z prośbą o indywidualne, osobiste finansowe wsparcie
działań tego Koła, a między innymi na organizację "Gminnego Spotkania Osób Starszych
i Niepełnosprawnych" , które odbędzie się 11 maj a 2010 roku.

Ad.21.
Interpelacje, wnioski, zapytania i odpowiedzi.
1. Radna Małgorzata Witek zapytała czy na terenie naszej gminy będą zbierane w tym

roku zużyte opony. Sekretarz gminy odpowiada, że nie, w tym roku będzie
przeprowadzona zbiórka sprzętu AGD.

2. Radna Halina Rybarz-Adamik zwróciła się z zapytaniem do Wójta czy wzorem roku
ubiegłego zostaną przeprowadzone szczepienia przeciwko meningokokom dla dzieci.
Wójt odpowiada, że środki w budżecie gminy na ten cel są zabezpieczone, część
szczepionek zostało z ubiegłego roku, natomiast pozostała część zostanie zakupiona.
Poinformował, że szczepienia planuje się przeprowadzić w miesiącu czerwcu.

3. Radna Halina Rybarz-Adamik zapytała Wójta kiedy będzie wykonywane malowanie
elewacji budynku Szkoły Podstawowej w Gaszowicach. Wójt odpowiada, że obecnie
trwają rozmowy w tym zakresie, trzeba rozeznać ceny, gdyż budżet szkoły na dzień
dzisiejszy jest zrealizowany ponad plan. Dodał, że będzie to zrobione częściowo - 2 lub
trzy ściany. Nadmienił, również, że dyrektor szkoły powinien wybrać czy ma zostać
wykonany dalszy remont w środku tj. wymiana drzwi, wykonanie schodów czy
pomalowana szkoła z zewnątrz, gdyż brak jest środków finansowych na wszystkie
proponowane roboty remontowe i modernizacyjne w budżecie gminy.

4. Radny Mieczysław Szymik podziękował wszystkim za pomoc, którzy w jakikolwiek
sposób przyczynili się w organizacji pogrzebu zmarłego Proboszcza Parafii Szczerbice.
Podziękował Wójtowi, pracownikom Urzędu Gminy, delegacjom z Urzędu Gminy iRady
Gminy, radnym za udział w pogrzebie. Pracownikom Zakładu Obsługi Komunalnej
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i strażakom za dwa dni poświęcenia i pomocy w obsłudze uroczystości pogrzebowych.
Skierował również podziękowania dla proboszcza z Gaszowic, który opiekował i nadal
opiekuje się parafią Szczerbice.

5. Radny Piotr Górecki zapytał odnośnie realizacji programów ekologicznych na terenie
gminy Gaszowice oraz o wysokość dopłat dla mieszkańców. Wójt odpowiada, że
zarządzeniem została powołana komisja ds. analizy i weryfikacji wniosków. Zadaniem
Komisji jest między innymi opiniowanie wniosków o dofinansowanie działań w ramach
"Programu ograniczenia niskiej emisji na terenie Gminy Gaszowice" oraz "Programu
budowy przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Gaszowice".
Poinformował, że dotacja do budowy przydomowych oczyszczalni ścieków
i do kolektorów solarnych wynosi 5.000,00 zł, natomiast wysokość dopłaty do wymiany
kotła to 4934,88 zł.

6. Radny Mieczysław Szymik - zwrócił się do Wójta z zapytaniem dotyczącym odcinka
rowu - od Kanału Gzel do państwa Niemczyk - który miał być robiony ze szkód
górniczych Kopalni Rydułtowy - Anna - czy można się dowiedzieć w jakim terminie
zostanie odnowiony. Wójt odpowiada, że dokumentacja jest gotowa, cały czas są w
Kompanii prowadzone ruchy związane z przygotowaniem do przetargu. Takie informacje
zostały przekazane na ostatnim spotkaniu w Urzędzie Górniczym w Rybniku.

7. Radny Janusz Milion zapytał co z dopłatą do wymiany azbestu. Wójt odpowiada, że
nadal będzie można składać wnioski o dofinansowanie do wywozu azbestu po
opracowaniu nowego regulaminu.

8. Radny Józef Szawerna - zgłosił, że na ul. Wiejskiej w Gaszowicach jest duża dziura (na
mostku przy wjeździe do Państwa Turek w stronę ul. Pogwizdowskiej) - nadmienił, iż
należy to zgłosić do Zarządu Dróg Powiatowych w Rybniku. Zgłosił również, że na
ul. Pogwizdowskiej obok posesji nr 56 nie świeci lampa.

Ad.22.
Zamknięcie obrad sesji.
Przewodniczący Rady po wyczerpaniu porządku obrad zamknął sesję Rady Gminy
Gaszowice.

Protokołowała:
/ - / Anna Zimny

PRZEWOD
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